
 

 

 

23. 11. 2021 ve 13:00 hod., kancelář místostarosty města Bystřice n. P. 

Přítomní: 

• 5 zástupců členských obcí (Mgr. Martin Horák – Bystřice nad Pernštejnem, Libor 

Pokorný – Rožná, Vlastimil Tvarůžek – Strážek, PaedDr. Šárka Kunčíková – Štěpánov 

nad Svratkou, Mgr. Ladislav Stalmach – Vír) 

 

Program 

 

1. Zahájení 

2. Hospodaření MB – rozpočtová změna č.4, možnost nákupu kreslené hry od ilustrátorky paní Tatíčkové 

3. Projekt CSS – ukončení projektu CSS k 30.10.2021 - Závěrečná zpráva CSS po roční udržitelnosti, tvorba 

seznamu subjektů zajišťující rozvážku obědů na území DSO – oslovení obcí 

4. Sborník tradic Bystřicka – oslovení obcí v rámci dotazníku (pí. Špačková), oslovení obyvatel v rámci zveřejnění 

výzvy v novinách Bystřicko 

5. Příprava členské schůze – termín, místo, hosté, přehled členských příspěvků na rok 2022 – informace o platbách, 

schválení Dodatku č. 1 ke Smlouvě o partnerství a vzájemné spolupráci (MAS), schválení příspěvků – MAS a 

Koruna Vysočiny, informace o schválení rozpočtové změny č.4, schválení dokumentů k hospodaření, schválení 

podkladů pro inventarizaci majetku a členů kontrolního výboru dle roku 2020, příjmy dle ceníku služeb – 

vyúčtování, přehled příjmů z pronájmu vybavení za rok 2021, stolní kalendáře na rok 2022 

6. Majetek MB – výroba nového skákacího hradu (schválení platby), evidence nového majetku (členská schůze) 

7. Mikroregionální akce: a) BČD – vyúčtování akce, výběr MČP (listopad 2021), dotace na další ročník (není zatím 

vypsána), reklamní spolupráce s EG.D, zajištění výtisků dětských časopisů; b) Dětská umělecká soutěž – 12. 

ročník, odevzdání prací do 15.1.2021; c) Nejkrásnější vánoční strom Bystřicka 2021 – oslovení obcí v rámci účasti, 

pravidla soutěže; d) Nositel tradic Bystřicka – výzva k dalšímu ročníku v lednovém vydání; e) Zrcadlení 2021 – 

vyhodnocení soutěže online v souvislosti s nákazou COVID-19; f) Hry bez hranic – místo a termín konání v roce 

2022, vyúčtování dotace 2021; g) Putovní letní kino – dotace MAS na další aparaturu (kontrola SZIF), podání 

žádosti o dotaci na další ročník v rámci MA21 (prozatím není vypsána) 

8. Diskuse a další organizační záležitosti: a) společný nákup elektřiny – aktuální nabídka E.ON; b) skládka Bukov 

– jednání obcí s TS Bystřice (listopad/prosinec 2021), schvalování OZV (konzultace s paní Slezákovou); c) GDPR 

– školení pro obce 11.11.2021 v Rožné; d) Sbírka právních předpisů – vyhlašování právních předpisů obcí od 

1.1.2022; e) stížnost obcí na nekvalitu pozemního vysílání po přepnutí na DVBT2 – aktuální informace od paní 

Kunčíkové; f) posezení na Podmitrově (plán realizace); g) noviny Bystřicko – počet výtisků na rok 2022; h) 

výsadba stromů na Bystřicku; ch) plán rozvoje sociálních služeb v rámci ORP Bystřice nad Pernštejnem 

9. Závěr jednání 

 

 

Schůze předsednictva se sešla v nadpoloviční většině, byla tedy usnášení schopná, viz. prezenční listina. 

Zápis ze schůze předsednictva Mikroregionu Bystřicko 

č.6/21 

 



Z Á P I S 

1. Zahájení 

 

• Libor Pokorný zahájil schůzi předsednictva ve 13:05 hod. a přivítal všechny přítomné členy 

předsednictva. 

• L. Pokorný přítomné seznámil s programem zasedání. Předseda MB dal následně hlasovat o jeho 

schválení. Program byl jednohlasně schválen. 

Hlasování:  Pro: 5     Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

 

 

2. Hospodaření MB 

 

• Rozpočtová změna č.4 

Paní Dočkalová seznámila přítomné starosty s rozpočtovou změnou č.4 (příloha č.1), která se týká 

navýšení příjmů o částku cca 75 tis. Kč, která souvisí s přefakturacemi za licence filmů v rámci akce 

Putovní letní kino a dále také s přefakturacemi za ručníky v souvislosti s akcí Hry bez hranic. Další 

položky v rozpočtové změně zahrnují příjmy z poskytovaných služeb dle ceníku (zpracování dotací, 

pronájem movitých věcí). Z důvodu schválení krajské dotace, týkající se akce Hry bez hranic, byla 

přeúčtována částka v rozpočtu 17 tis. Kč na konsolidační položku 4122 - dotace od krajů. 

Na straně výdajů se nachází změny nákladů oproti rozpočtu spojené s materiálem v rámci akce Putovní 

letní kino i materiálem pro běžnou činnost DSO. Položka 5137 se týká nákladů za pořízení nového 

skákacího hradu v částce 59 900 Kč (55 tis. Kč – hrad, 3 tis. Kč – fukar a 1 900 Kč doprava). V rámci 

paragrafu 6223 došlo ke zrušení plánovaného zájezdu do Lednicko-Valtického areálu, v souvislosti 

s neposkytnutím dotace ze strany MMR, kam jsme žádost posílali v minulém roce. Na položce 5163 

došlo ke snížení výdajů v souvislosti s bankovními poplatky.  

Další položka v částce 225 930 Kč slouží pouze k dokrytí výdajů z rezervy. Předseda DSO dal hlasovat 

o rozpočtové změně č. 4. Ta byla jednohlasně schválena. 

Hlasování:  Pro: 5       Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

• Možnost nákupu kreslené hry od ilustrátorky paní Tatíčkové 

Paní Dočkalová přítomné starosty informovala o možnosti nákupu nové kreslené hry, s jejíž nápadem 

přišlo TIC Bystřice nad Pernštejnem. Hra se nese v podobném duchu jako např. hra ,,Z pohádky do 

pohádky“ a obsahovala by také návod a figurky s kostkou. TIC oslovilo v rámci ilustrace hry paní 

Tatíčkovou, starostku obce Blažkov. Ta vytvořila nádherný motiv hracího pole se zajímavými místy a 

památkami na našem území a mj. také ilustruje obal hry (viz. foto příloha č.2 a č.3). Obal hry se 

v současné chvíli ještě dolaďuje, stejně tak jako název hry.  

TIC Bystřice nad Pernštejnem oslovilo v rámci nabídky určitého počtu výtisků také Mikroregion 

Bystřicko, aby docílilo výhodnější ceny za hromadnou výrobu a tisk hry. TIC zvažuje aktuálně 

objednávku 500 ks při ceně cca 150 Kč/hru vč. DPH nebo 1000 ks při částce cca 110 Kč/hru. Kdyby 

MB nějaké množství hry zakoupil zvažují objednávku 1000 ks.  



Na schůzi předsednictva MB se tedy řešil nákup a množství počtu výtisků dané hry. Přítomní starostové 

hodnotili hru velice kladně a shodli se na tom, že hra může být využita také při akcích MB, konkrétně 

jako dar v rámci Dětské soutěže, Her bez hranic nebo Čtení dětem, a to i po několik let.  

Předsednictvu MB bylo navrženo zakoupení 150 ks dané hry. Návrh byl jednohlasně přijat.  

Hlasování:  Pro: 5       Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

V rámci nákupu hry budou osloveny také obce MB, jelikož se domníváme, že vyobrazená místa na hře 

mohou být i dobrým prezentem pro obce a mohou sloužit také k propagaci celého území.  

Výroba dané hry se plánuje v rozmezí 16-20 týdnů (předpoklad dodání v dubnu 2022). 

 

3. Projekt CSS 

 

• Ukončení projektu CSS– doba udržitelnosti  

Starostové obcí byli již informováni v rámci 12. setkání starostů o ukončení projektu CSS ke dni 

30.10.2021, kdy mj. skončilo také období udržitelnosti CSS.  

DSO Bystřicko zpracovalo za toto období ,,Závěrečnou zprávu CSS po roční udržitelnosti“ (příloha 

č.4), která byla SMO zaslána dne 11.11.2021. 

Od listopadu 2021 tudíž kancelář CSS nezpracovává již žádné výstupy související s vyplňováním aktivit 

a konáním setkání starostů v rámci CSS. 

 

• Tvorba seznamu subjektů zajišťující rozvážku obědů na území DSO 

V rámci výstupů z dotazníkového šetření (z října 2020) vyplynula nová potřeba v rámci tvorby seznamu 

subjektů zajišťující rozvážku obědů. Jeho příprava byla ale v souvislosti s opatřeními v rámci COVID-

19 pozastavena.  

Starostové odsouhlasili tvorbu uvedeného seznamu na říjnové členské schůzi MB, na základě této 

skutečnosti oslovil MB, v průběhu měsíce listopadu, obce v rámci poskytnutí informací o dostupných 

firmám zajišťující danou službu ve své obci. Po shromáždění všech dostupných údajů zpracuje MB 

souhrnný seznam firem poskytující danou službu na našem území. Uvedený seznam bude následně 

dostupný jak pro obce, tak i pro občany DSO prostřednictvím webových stránek Mikroregionu 

Bystřicko. 

 

4. Sborník tradic Bystřicka 

Obcím byla již na říjnové schůzi v roce 2020 představena koncepce a příprava nové publikace ,,Sborník 

tradic Bystřicka“ (příloha č.5), která vznikne ve spolupráci Města Bystřice nad Pernštejnem, 

Mikroregionu Bystřicko, Městského muzea Bystřice nad Pernštejnem a odborné komise k Nositeli tradic 

Bystřicka. 

Zpracováním zmíněné publikace se zabývá paní Mgr. Simona Špačková, která se nás již obrátila v rámci 

šetření, ke kterému vytvořila odpovídající dotazník pro obce. Ten je zaměřen na prvotní průzkum 

týkající se tradic v obcích MB (zkoumá se dodržování obyčejových tradic starších 50 a více let). Odkaz 



na vyplnění dotazníkového formuláře budeme obcím v nejbližším dnech zasílat.  Harmonogram prací v 

rámci tvorby nové publikace na rok 2022 naleznete v příloze č.6. 

 

5. Příprava členské schůze 

 

• Termín, místo, hosté 

Na schůzi předsednictva se stanovil termín členské schůze na čtvrtek 16. 12. 2021 v 16:00 hodin 

v zasedací místnosti MěÚ Bystřice nad Pernštejnem.  

Paní Dočkalová informovala přítomné starosty o plánovaných hostech členské schůze. Původně byla 

domluvena návštěva paní Špačkové, která by přítomným starostům objasnila dotazník k tvorbě Sborníku 

tradic Bystřicka. Dle současné situace spojené s nákazou COVID-19 jsme ale nakonec upustili od osobní 

účasti paní Špačkové a bylo sjednáno, že uvedeme její telefonický kontakt a e-mail v případě nějakého 

dotazu. Obcím budou tak zaslány kontaktní údaje společně se zmíněným dotazníkem. 

Další hosté členské schůze nejsou prozatím plánováni. V rámci diskuse budou prostřednictvím pana 

Horáka sděleny informace týkající se projektu MAP III. Účast/neúčast hostů bude ještě potvrzena 

v oficiální pozvánce na členskou schůzi. 

Na schůzi budou starostům předány informace o schválení rozpočtové změny č.4, o které se hlasovalo 

na dnešní schůzi Předsednictva MB. Dále budou starostům sděleny informace k platbám členských 

příspěvků pro rok 2022, které byly schváleny již na říjnové schůzi dne 14.10.2021. Dalším bodem 

jednání bude Dodatek č.1 ke Smlouvě o partnerství a vzájemné spolupráci s MAS (příloha č.7), kde 

byly nově doplněny čtyři obce MB, které jsou zároveň členy Mikroregionu Pernštejn (Býšovec, Sejřek, 

Skorotice, Ujčov). Od roku 2022 bude MB za tyto obce platit příspěvek jak v rámci členství v MAS 

Zubří země, tak v rámci členství v Koruně Vysočiny. Dalším bodem schůze bude také schválení těchto 

dvou příspěvků již za celý mikroregion (příloha č.8 a č.9). 

Dále budou projednávány jednotlivé dokumenty k hospodaření týkající se konkrétně Rozpočtového 

provizoria, Střednědobého výhledu rozpočtu, podkladů pro inventarizaci majetku a stanovení členů 

kontrolního výboru. 

Obcím byl již dne 11.11.2021 zaslán dokument – Návrh střednědobého výhledu rozpočtu 2023-2024, 

který musí být zveřejněn 15 dní před konáním členské schůze na ÚD členských obcí. Na plánované 

schůzi proběhne tedy i schválení zmiňovaného dokumentu. 

Další body schůze se budou týkat příjmů dle ceníku služeb a příjmů z pronájmu vybavení za rok 2021. 

 

6. Majetek MB 

 

• Výroba nového skákacího hradu  

Na základě schválení členské schůze MB dne 14.10.2021 byl objednán nový skákací hrad (Sultán). Již 

začátkem měsíce listopadu jsme byli informováni od prodejce o jeho dokončení (viz. foto příloha č.10) 

a následné přepravě k nám, která se uskuteční pravděpodobně začátkem ledna 2022.  



Z důvodu, že se předání hradu uskuteční fyzicky až v dalším roce, jsme nyní museli řešit otázku úhrady 

faktury za hrad v částce 59 900 Kč (cena za hrad, fukar a dopravu). V lednu 2022 by se již MB nacházel 

v rozpočtovém provizoriu, tudíž by bylo účetně složitější částku prodejci uhradit. Proto jsme se rozhodli 

zaplatit fakturu ještě v tomto roce a vyřešit tak tyto náklady pouze rozpočtovým opatřením týkající se 

ještě aktuálního roku 2021. Abychom měli ze strany prodejce záruku v rámci doručení hradu, bude s ním 

sepsána kupní smlouva, na základě které, bude hrad uhrazen. 

Předseda MB dal hlasovat o schválení úhrady faktury za nový skákací hrad. Ta byla následně schválena. 

Hlasování:  Pro: 5       Proti: 0     Zdržel se: 0     Nehlasoval: 0 

 

7. Mikroregionální akce 

 

• Bystřicko čte dětem (,,BČD“) 

Výběr mimořádného členského příspěvku za akci BČD byl již schválen na členské schůze č.3/2021 dne 

14.10.2021. Vzhledem k tomu, že se jedná o konsolidovanou položku, tak je nutné, aby se celkový 

mimořádný členský příspěvek za Bystřičko čte dětem objevil v rozpočtech Mikroregionu Bystřicko a 

obcí ve stejném období, který byl stanoven na aktuální měsíc listopad 2021. Samotná platba pak může 

proběhnout do konce roku 2021. Přehled výběru MČP je uveden v příloze č.11. 

Krajská dotace ,,Regionální kultura“, ze které je akce již pravidelně spolufinancována nebyla doposud 

vypsána. V případě jejího otevření počítá kancelář MB s podáním žádosti na další ročník této akce. 

Následně by oslovil také společnost EG.D v rámci reklamní spolupráce a také vydavatele dětských 

časopisů s žádostí o poskytnutí nevyprodaných výtisků dětských časopisů. 

 

• Dětská umělecká soutěž  

Aktuálně probíhá 11. ročník dětské umělecké soutěže, která nese téma s názvem ,,Zdravé Bystřicko“. 

Toto téma vystihuje současnou situaci spojenou s nákazou COVID-19 a zároveň nabádá k zdravému 

životnímu stylu a celkové péči o zdraví. Školy a obce byly o vypsání soutěže již informovány v průběhu 

měsíce října. Příjem dětských prací potrvá do 15.1.2022.  

Na měsíc únor se plánuje výstava v Městském muzeu BnP a dále jsou také rezervovány prostory v 

kongresové budově KV v Jihlavě, kde se má výstava uskutečnit v dubnu 2022. Ve stejném roce by také 

proběhla příprava výstavy v Nemocnici u Milosrdných bratří v Brně, která by však byla zrealizována až 

v roce 2023. 

 

• Nejkrásnější vánoční strom Bystřicka  

Od 20.11.2021 mají obce možnost zúčastnit se soutěže ,,Nejkrásnější vánoční strom Bystřicka 2021“ a 

přihlásit tak svůj vánoční strom do 6.12.2021. Následně proběhne od 7.12. do 14.12.2021 veřejné 

hlasování, které rozhodne o vítězi dne 15.12.2021. 

V letošním roce se dle nových pravidel (příloha č.12) nesmí soutěže zúčastnit obec, která v soutěži 

vyhrála již 3x. Chceme tak dát příležitost i ostatním krásným stromům, které se zúčastňují této soutěže 

již pravidelně. Vítězi bude předána ozdobná baňka, ocenění a věcný dar. 



• Nositel tradic Bystřicka  

V roce 2021 se stal Nositelem tradic Bystřicka – Smyčcový orchestr N. Kyjovského při ZUŠ BnP, který 

oslavil své 20. výročí. Výzva k dalšímu, již 11. ročníku, bude zveřejněna v lednovém vydání novin 

Bystřicko. 

 

• Zrcadlení 2021  

V letošním roce proběhl 10. jubilejní ročník fotografické soutěže Zrcadlení, kterou mikroregion každý 

rok podporuje finančním darem 10 tis. Kč. Organizátorem soutěže je spolek KUMŠT, z. s.  

Slavnostní vyhodnocení soutěže mělo proběhnout dne 13.11.2021 v prostorách VOŠ a SOŠ 

zemědělsko-technické Bystřice n. P., ale v souvislosti s nákazou COVID-19 proběhlo vyhodnocení 

pouze online formou. 

 

• Hry bez hranic  

V rámci schůze se načalo také téma místa a termínu konání Her bez hranic v roce 2022. Pořádající obcí 

v roce 2022 se stal městys Štěpánov nad Svratkou, který obsadil v letošním roce nádherné 3. místo.  

Termín konání byl prozatím stanoven na 10.9.2021. Abychom zamezili překrývání soutěže Her bez 

hranic a dětské hasičské ligy v jeden den, oslovíme ještě ohledně stanovení termínu pana Starého, 

starostu obce Zvole a zároveň také starostu okrskového výboru SH ČMS pro okrsek Dolní Rožínka. 

V letošním roce nebyla prozatím dotace ,,Jednorázové akce“ vypsána, tudíž v roce 2022 bude 

pravděpodobně většina nákladů hrazena MB. V případě vypsání dotace začátkem roku, na aktuální rok 

2022, by MB pochopitelně žádost o dotaci podal – paní Benová s přípravou počítá a vyhlášení programů 

pravidelně sleduje. 

 

• Putovní letní kino 

Paní Dočkalová sdělila přítomným starostům informaci v rámci uskutečněné kontroly ze strany SZIFu, 

která proběhla dne 18.11.2021 v Bystřici nad Pernštejnem. Kontrola probíhala v souvislosti s nákupem 

třetí aparatury k letnímu kinu a dvou nůžkových stanů. Při kontrole nebyly zjištěny žádné nedostatky. 

Protokol o proběhlé kontrole obdrží mikroregion ještě prostřednictvím DS. 

Akce Putovní letní kino byla v roce 2021 narušena jak situací spojenou s nákazou COVID-19, tak 

s nevypsáním dotace Kraje Vysočina – MÍSTNÍ AGENDA 21 A ZDRAVÍ V KRAJI VYSOČINA. 

Pevně doufáme, že v příštím roce tato situace již nenastane a budeme moci zažádat o dotaci. V rámci 

kritérií MA21 jsme splnili (i v roce 2021) jednotlivá kritéria, která jsou jednou z hlavních podmínek pro 

získání dotace. V případě jejího vypsání, tak můžeme o dotaci zažádat i v nadcházejícím roce. 

 

8. Diskuse a další organizační záležitosti 

 

• Společný nákup elektřiny  

V rámci tohoto bodu byla řešena otázka nákupu elektřiny. Zemní plyn má MB na rok 2022 již uzavřen, 

jelikož smlouvu s Innogy obce uzavřely již v minulém roce na dva roky.  



V současné chvíli se tedy řeší cena elektřiny na rok 2022. Její cena se ale nyní markantně zvyšuje. 

Nabídka E.ONu k 23.11.2021 je 3 799 CZK/MWh. Pan Havlíček (E.ON) nás dále informoval o poslední 

možnosti nacenění kolem 6.12.2021. Na základě této skutečnosti se tedy musí v co nejbližší době nákup 

uzavřít. Město Bystřice spadlo s růstem cen elektřiny do povinnosti podlimitní veřejné zakázky, kde již 

musí oslovit tři firmy s nabídkou, na základě které vybere tu nejvýhodnější.  

Pan Horák upozornil také přítomné na fakt, že pokud se cena u nějakého dodavatele bude pohybovat 

okolo 3 tis. Kč/MWh, je ochoten k němu přejít a nezůstávat již s E.ONem, u kterého chtěly obce zůstat 

v souvislosti s přepisem smluv.  

Město osloví v rámci této problematiky pana Dočekala (společnost FIN-servis, a.s.), která 

zprostředkovává prodej přes komoditní burzu Kladno a zároveň pomáhá se zpracováním veřejné 

zakázky. Město navíc řeší nákup ceny jak v nízkém, tak vysokém napětí, a navíc i cenu za plyn, kterou 

s Innogy uzavřelo pouze na rok 2021. 

Paní Dočkalová osloví také pana Bittnera (společnost Agusen, která zajišťuje nákup energií pro městys 

Strážek). Společnost nám již v minulosti pomohla se zpracováním výhodnější nabídky v případě 

konkurenčního vyjednávání. 

Do konce týdne se musí rozhodnout uzavření, popř. další postup v této záležitosti. Obce budou tedy o 

vzniklé situaci ještě informovány. 

 

• Skládka Bukov 

Daná problematika se již řešila na členské schůzi konané v říjnu. Aktuálně by se měla kapacita skládky 

Bukov dle slov pana Horáka navyšovat a poskytovat tak dané služby min. po dobu 4-5 let. V rámci 

tohoto tématu poznamenal pan Tvarůžek (starosta městysu Strážek), že při současném návozu počítá 

skládka Bukov nyní s obdobím fungování min. 2 let. Přesný odhad nelze stanovit z důvodu většího 

množství návozu odpadu v letošním roce.  

V současné chvíli by obce měly mít domluvené schůzky s TS Bystřice nad Pernštejnem, kde bude 

stanovena cena za svoz komunálního odpadu v roce 2022. Obce tyto informace potřebovaly vědět již v 

rámci stanovení výše poplatku týkající se tvorby nové OZV. Ta musí být schválena již do konce roku 

2021. Podrobnější informace naleznete v zápise z členské schůze ze dne 14.10.2021, kde byla přítomna 

paní Ing. Slezáková z MVCR (bod č. 5. MVCR – informace o změnách v rámci OZV). 

 

• Školení GDPR pro obce 

Na podzim 2021 se konaly již tři školení (2x pro obce, 1x pro školy) v rámci problematiky GDPR, které 

se uskutečnily pod vedením pověřence MB, pana Ing. Petra Šneka. Zúčastněné obce a školy mají tedy 

již splněnou povinnost absolvování školení 1x ročně. Ostatní, nezúčastněné subjekty, bude již pan Šnek 

kontaktovat v rámci domluvení osobní schůzky. Za osobní návštěvu uhradí subjekt pověřenci cestovní 

náklady. 

V rámci schůze bylo také poukázáno na změnu místa školení. Již doposud se totiž veškerá školení GDPR 

uskutečňovaly na OÚ v Rožné. V příštím roce se tedy daná školení zorganizují již na jiném místě.  

 

 



• Sbírka právních předpisů 

Obce již obdržely informace týkající se účinnosti zákona č. 35/2021, o Sbírce právních předpisů 

územních samosprávných celků.  

Ke změně dochází v rámci vyhlašování právních předpisů obcí. Od 1.1.2022 se právní předpisy obcí 

(OZV, nařízení obce) budou již zveřejňovat ve Sbírce právních předpisů. Obce tak mají během tří let od 

nabytí účinnosti tohoto zákona (tj. nejpozději do 31.12.2024) povinnost zveřejnit ve Sbírce právních 

předpisů všechny své vydané a doposud platné a účinné právní předpisy společně s jejich metadaty.  

Podrobnější informace k dané problematice naleznete v e-mailu ze dne 15.11.2021. 

 

• Stížnost obcí na nekvalitu pozemního vysílání po přepnutí na DVB-TV2 

Paní Kunčíková, starostka městyse Štěpánov nad Svratkou, nemá v současné době bližší informace 

k danému problému. Stále čeká na odpověď z Českého telekomunikačního ústavu, na který ji 

odkazovala Česká televize a České radiokomunikace v zaslaném dopise. Dle slov paní Kunčíkové bylo 

pouze přislíbeno posílení signálu. Na členské schůzi bude ještě vyvolána diskuse k tomuto tématu. 

 

• Posezení na Podmitrově 

Na základě současné situace spojené s nákazou COVID-19 byl plán realizace týkající se posezení 

starostů na Podmitrově přesunut až na projednávání v roce 2022. Realizace proběhne na základě 

aktuálních protiepidemiologických opatření.  

 

• Noviny Bystřicko – počet výtisků na rok 2022 

Obce byly již osloveny v rámci nahlašování počtu výtisků novin Bystřicko pro rok 2022. Aktuálně tak 

mohou učinit do konce měsíce listopadu 2022, aby mohla být patřičná změna nastavena od lednového 

vydání. 

 

• Výsadba stromů na Bystřicku 

V rámci vítězství Chudobínské borovice v anketě Evropský strom roku 2020 se mikroregion zavázal 

k výsadbě stromů dle počtu obdržených hlasů. Celkově musí tedy obce MB zasázet 47 226 ks. 

V současné chvíli evidujeme cca 34 tis. ks zasázených stromů. V rámci schůze nahlásila obec Rožná 

dalších 4 tis. ks zasázených stromů. 

Pokud tedy i další obce MB plánují dobrovolnickou výsadbu, prosíme o nahlášení počtu zasázených 

stromů na adresu: info@regionbystricko.cz. 

 

• Plán rozvoje sociálních služeb v rámci ORP Bystřice nad Pernštejnem 

Paní Dočkalová informovala přítomné starosty o svém členství v řídící skupině (ŘS) v rámci 

Střednědobého plánu rozvoje sociálních služeb v ORP Bystřice nad Pernštejnem. Dne 25.11. proběhne 

první jednání ŘS zaměřené na SWOT analýzu, která bude mapovat silné a slabé stránky, příležitosti a 

hrozby spojené s dalším rozvojem soc. služeb v ORP. 

mailto:info@regionbystricko.cz


Na základě daného členství vyzvala paní Dočkalová přítomné k podnětům v rámci řešení sociálních 

služeb v obcích MB. K tématu se vyjádřil pouze pan starosta ze Strážku, který řeší nedostupnost služby 

Oblastní charity do místních částí obce. Charita totiž poskytuje službu do 15 km od Bystřice nad 

Pernštejnem, tudíž by na službu dosáhl pouze městys Strážek, ale nikoliv již místní části Meziboří a 

Moravecké Janovice, které již přesahují výše uvedený limit km. Na tento problém tedy paní Dočkalová 

upozorní v rámci plánovaného zasedaní ŘS.  

Pokud by tedy měly další obce nějaký podnět k jednání ŘS, nechť kontaktují kancelář MB. 

 

9. Závěr jednání 

 

• Předseda L. Pokorný poděkoval všem za účast a šestou schůzi předsednictva v roce 2021 ukončil. 

 

 

 

   ………………………………………. 

předseda mikroregionu 

       Libor Pokorný 

 

Zapsala:  

 

…………………………………….... 

     Jitka Dočkalová  


